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Návrh na uznesenie 

Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti 

Košice-Staré Mesto odporúča Miestnemu úradu mestskej časti Košice-Staré Mesto zvolať 

pracovné stretnutie za účasti všetkých členov komisie, prizvať zástupcov členov mestskej 

polície, štátnej polície aj za účasti pani sťažovateľky.  

Komisia v danom bode nehlasovala o uznesení pretože bol konsenzus s prijatým 

postupom. 

2/ Rekonštrukcia vnútrobloku Park Angelinum 1 – 6 (1. etapa) 

 

Predsedníčka odovzdala slovo vedúcemu oddelenie rozvoja a investícii O. Kovácsovi, 

ktorý predstavil projekt rekonštrukcie spevnených plôch. V projekte boli zapracované 

pripomienky ÚHA, ktorý žiadal napojenie na sieť chodníkov a ponechanie zaslepenej ulice                  

z dôvodu predimenzovania dopravy (aby ulica nebola využívaná ako prejazdová). 

Vybudovaných bude 10 parkovacích miest, z toho 1  miesto je pre imobilných. Zahrnutá je aj 

predpríprava pre elektromobily.  

Verejné osvetlenie nebolo predmetom riešenia projektu (je možné zapracovať obnovu 

verejného osvetlenia - podľa pokynov mesta na základe svetlo technického posúdenia).  

Pripomienky a podnety zástupcov vlastníkov bytov: 

- dopracovať chodník ku zadnému vchodu Park Angelinum 4, 

- nie je možné ťahať chodník pred vchod Park Angelinum 3 z dôvodu existencie technického 

zariadenia – CO kryt →  preriešiť napojenie chodníka pred bytovými domami,  

- dopravné značenie a retardéra v prípade vytvorenia prechodu pre chodcov.  

O. Kovács doručí zástupcom vlastníkov bytov materiály po predložení aktualizovaných 

kontaktov predsedníčkou komisie.  

M. Kopka doplnil, že nie všetky podnety bude možné aj realizovať. I. Faťolová → chodník                

je dláždený z betónovej zámkovej dlažby z dôvodu nižšej teploty oproti asfaltu. 

V danom bode komisia nehlasovala o uznesení.  

 

3/ Príprava projektu Park Angelinum 1 - 6, 13 - 18, Komenského 24 – 26 (2. etapa) 

 

O. Kovács vysvetlil, že predmetom riešenia je chodník, ktorý by išiel popred Park 

Angelinum 2 s napojením na vonkajšiu stranu a na vozovku, a navrhované sú šikmé parkovacie 
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miesta v kruhu šikmo na Park Angelinum, a zároveň by sa zlegalizovala a rozšírila vozovka 

v severnej časti, kde by bolo pozdĺžne parkovanie a 2 parkovacie miesta by vošli do pod strom 

pri detskom ihrisku. V projekte bude zapracovaný aj nový chodník zo zámkovej dlažby 

a rekonštrukcia zámkovej dlažby okolo sochy. 

Pripomienky a podnety zástupcov vlastníkov bytov: 

- parkovacie miesta by boli realizované na časti trávnatej plochy v počte od 42 do 50 (podľa 

varianty 1 až 3),  

- uzatvárateľné a polopodzemné kontajneroviská (návrh Kositu), 

- riešenie zauhľovne v časti garáži - úloha pre komisiu → petícia, 

- nie je možné rozšíriť parkovacie miesta po celej dĺžke z dôvodu k pomeru zelene, 

- na podnet M. Galdunovej zapracovať prechody v rámci dopravného značenia aj                                 

na Komenského a spomaľovače → zóna,  

- p. Szabó navrhol presunúť chodník poza parkovacie miesta od detského ihriska → 

dopracovať alternatívu č. 4 → zástupcovia zašlú pripomienky na úrad (zápisnicu zo schôdzí) 

O. Kovácsovi,  

- zástupca Park Angelinum 18 → v časti P4 návrhu sa prikloniť k situácii č. 2, 

- p. Ujlaky - riešenie zákazu zastavenia osadením betónových kvetináčov/ inej vhodnej 

alternatívy → obrátiť sa na mesto Košice. 

P. Hanušin doplnil, že sa opätovne odchyľujeme od témy, nakoľko uzamykanie kontajnerovísk 

nie je témou dnešnej komisie  

V danom bode komisia neprijala uznesenie.  

 

4/ Rôzne 

 

A.) Vlajka 

Predsedníčka E. Hulmečíková poukázala na to, že zastáva mestskej časti bola zvesená 

z priečelia verejnej budovy MČ a bola vyvesená vlajka Izraela → dať priečelie do súladu so 

zákonom. R. Zolnaiová doplnila, že nie je vhodné vyvesiť vlajku hneď po vyhlásení konfliktu. 

*** 

p. Petrovčik, starosta MČ: „Dobre takže, vážené poslankyne, vážení poslanci, právomoci 

štatutára obcí, mestských častí a miest patrí jednak ...., že kde má byť aká vlajka, samozrejme 

hovoria o tom nejaké predpisy ale štatutár je od toho, že keď zváži, že vzhľadom k okolnostiam 
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a celospoločenskému dianiu vyvesí vlajku na znak, vieme v súvislosti s akými udalosťami, tak 

má na to právo. To, že či sa Vám páči, či to je napravo alebo naľavo alebo na prízemí o tom sa 

môžeme baviť. Každý má na to svoj názor. A aktuálne táto vlajka mestskej časti, môžem to aj 

zdokladovať, keď potrebujete pani predsedníčka, išla do čistiarne lebo bola špinavá, roztrhaná, 

takže zároveň sa ide dať aj do poriadku a tým pádom sa spojilo, že sa vytvorilo miesto aby som 

si takto uctil obete, a budem rád, keď to bude aj v zápisnici, izraelsko palestínskeho konfliktu. 

Keď máte s tým problém, tak deklarujte to v médiách a ja sa rád o tom s Vami cez média  

porozprávam. Mám na to svoje dôvody a to nebudem tu rozoberať.“  

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a predsedníčka finančnej komisie: „Možno mám podobné aj 

ja a nie len s Izraelom ale aj s inými, a možno viac peňazí do spolupráce s izraelskými a s inými 

skupinami človek dá a súcití, vôbec s tým nemá nikto problém ale nemôže sa stať, že roztrhaná 

vlajka ide do čistiarne. Na čo ide roztrhaná vlajka do čistiarne? 

p. Petrovčik, starosta MČ: „ Vlajka je špinavá.“ 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a predsedníčka finančnej komisie: „Tak je roztrhaná alebo 

špinavá?“  

p. Petrovčik, starosta MČ: „Pani predsedníčka, sme tu na výsluchu na súde alebo?“ 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a predsedníčka finančnej komisie: „Nie ale tak veď 

prepánajána, to nemôže takto fungovať, že jedna mestská časť nemá vlajku.“ 

p. Petrovčik, starosta MČ: „Ale prepáčte ja tu s Vami nebudem riešiť, či vlajka je roztrhaná 

alebo bola špinavá. Keď chcete zajtra Vám donesiem doklad z dnešného dňa, že táto vlajka 

bola odnesená do čistiarne, a že sa čistí. To, že následne sa potrebujú upraviť nejaké tie veci, 

ktorými sa viaže ale toto tu ideme riešiť ?“ 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a predsedníčka finančnej komisie: „Nie, len toto som chcela.“ 

*** 

M. Djordjevič navrhuje zakúpiť novú vlajku mestskej časti. P. Hanušin doplnil 

poznámku, či vyvesenie je alebo nie je v súlade so zákonom, resp. či ak sused porušuje zákon 

budeme ho porušovať aj my? A. Zvarová Bašistová doplnila, že problém je, že chýba vlajka 

mestskej časti, nie samotné vyvesenie izraelskej vlajky.  
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B.) Sobášna sieň 

M. Galdunová doplnila, že je potrebné dokúpiť trikolóru na sobášenie a R. Zolnaiová 

doplnila, že je potrebné doplniť aj dosky na zakladanie (spredu aby bol vzor mestskej časti).              

I. Faťolová doplnila, že je potrebné vymeniť šnúrky a dokúpiť vývrtku na šampanské a poháre 

na stopke na šumivé víno. E. Hulmečíková doplnila, že je potrebné dokúpiť germicídny žiarič 

do sobášnej siene a doplniť poháre a džbány na vodu - vybaviť kuchynku v sobášnej sieni.  

 

C.) Výťah v sobášnej sieni 

E. Hulmečíková žiada zaslať členom FINKOM cenovú ponuku na výstavbu výťahov            

v Sobášnej sieni z roku 2021. Starosta doplnil, že na základe rozhovoru s architektom Merjavým 

je predložená cenová ponuka stále aktuálna. M. Djordjevič navrhol doplniť do rozpočtu 2023 

finančné prostriedky na PD výťahov v Sobášnej sieni. M. Galdunová doplnila, že je potrebné 

urobiť novú výzdobu (slávobrána) v Sobášnej sieni.  

 

D.) Nákup ozvučenia a osvetlenia  

R. Zolnaiová predkladá uznesenie z KKŠŠ, že dňa 03.10.2023 sa Komisia kultúry 

uzniesla aby FINKOM odporučila presunúť finančné prostriedky na nákup celoročného 

ozvučenia a osvetlenia. M. Djordjevič žiada p. Z. Benčöovú aby do najbližšieho zasadnutie 

komisie potvrdila, či je možné presunúť potrebné finančné prostriedky a prosí MiÚ aby 

predsedníčke FINKOM zaslal návrh s požiadavkami na zmenu rozpočtu, a ďalej žiada aby 

vyčíslil sumu voľných finančných prostriedkov, ktoré ešte neboli využité.  

 

E.) Trh 

A. Zvarová Bašistová sa dopytovala na riešenie WC na trhu Dominikánske námestie                 

a riešenie zvozu odpadov, a ďalej na údajne machinácie pri prideľovaní predajných stolov.                     

M. Kopka , sa dopytoval na systém upratovania trhoviska s tým, že momentálne 3 dobrovoľníci 

odriekli upratovanie. Prednosta M. Timko ozrejmil systém upratovania na trhovisku. 

R. Pillár doplnil, že poplatok od trhovníkov sa vyberá za prenájom stolov a podnikatelia 

si majú zabezpečiť odvoz odpadu po vlastnej linke.  
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F.) Polopodzemné kontajneroviská 

I. Faťolová sa dopytovala na stav spracovania stojiska polopodzemných kontajnerovísk 

Dargovská a Karpatská. O. Kovács ozrejmil, že kontajneroviská sú riešené, všetky potrebné 

stanoviská  máme nachystané, momentálne čakáme pre ÚHA doplnenie aká bude frekvencia 

zberu.  

G.) Plnenie uznesenia zastupiteľstva o postupe realizácie projektov  

 R. Zolnaiová sa dopytovala na plnenie uznesenia, ktorým miestne zastupiteľstvo 

zaviazalo Miestny úrad predkladať každých 15 dní správu o stave projektov, ktoré poslanci 

doposiaľ nedostali. O. Kovács sa ospravedlnil za omeškanie z dôvodu PN a doplnil, že sa zašle. 

R. Zolnaiová doplnila, že je potrebné informovať poslancov, v prípade ak úrad nestíha.  

5/ Záver 

 Predsedníčka komisie Ing. Eva Hulmečíková poďakovala za účasť a ukončila 

zasadnutie komisie o 18.56 hod.  

 

  

V Košiciach dňa 11. októbra 2023                                                Ing. Eva Hulmečíková, v. r.                                                                    

                    predseda komisie 

         

Zapísala: 

Bc. Nikola Popovič 

tajomníčka komisie 

 


